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Revidert Protokoll fra Generalforsamlingen  
1. april 2006 på Garder Kurs- og Konferansesenter, Gardermoen 
 
Referent : Hege Dahl Moen 
 
Forslag til dagsorden: 
1. Valg av møteleder og referent 
2. Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden 
3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede 
4. Valg av tellekorps 
5. Valg av personer til å underskrive protokollen 
6. Årsberetning 
7. Regnskap for 2005 og Budsjett for 2006 
8. Revisors beretning 
9. Ansvarsfrihet for Styret 
10. Innkomne forslag, og forslag fra Styret 
11. Valg 
 
 
Sekretær Gunn Randeberg åpnet Generalforsamlingen og ønsket velkommen. 
 
1. Valg av møteleder / referent 
Vidar Jacobsen ble foreslått til møteleder og valgt. 
Hege Dahl Moen ble foreslått til referent og valgt. 
 
2. Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden 
Vidar Jacobsen spurte om det var kommentarer til innkallingen og dagsorden. 
Randi Scheen påpekte ordlyden ”forslag til dagsorden”. Dette skal til neste år endres til ”Dagsorden”. 
Innkallingen og dagsorden ble deretter godkjent. 
 
3. Fastsettelse av antall stemmeberettige 
Det var 40 stemmeberettigede til stede på Generalforsamlingen. Det var kommet inn 88 forhåndsstemmer. 
 
4. Valg av tellekorps 
Følgende personer ble foreslått og valgt: 
Harald Bjerkevoll, Magnus Arne Otterlei og Ingrid Myklebostad. 
  
5. Valg av personer til å underskrive protokollen 
Mary-Ann Leksbø og Berit Lund ble foreslått og valgt. 
 
6. Årsberetning 
Årsberetningen ble lest punktvis. 
 
Styrets beretning 
Det var kommentarer til følgende: 
- Utstillingskritikkene var ikke oppdatert på klubbens hjemmeside. Det ble svart at disse skulle sendes inn innen 
en uke. 
- Bilder fra klubbens eksteriørutstilling i Bergen var ikke kommet med i medlemsbladet. Det ble begrunnet med  
redaktørskiftet i akkurat den perioden. Det skulle undersøkes om det fantes bilder fra denne utstillingen. 
- Møre og Romsdal sto oppført med to treff, dette er ikke korrekt, det har ikke vært treff i distriktet. 
- Det kom kommentar om vedtaket fra Generalforsamlingen i 2004, der det ble bestemt at det skulle opprettes et   
bibliotek/arkiv hvor man kunne testamentere/donere materiell om rasen. Dette er ikke blitt gjort noe med, og 
skulle følges opp av det nye Styret. 
 
Årsberetningen ble deretter godkjent med overnevnte merknader. 
 
Avlsrådets beretning 
- Det var kommentar om hannhundlista på klubbens webside. Denne skal oppdateres så snart som mulig. 
  Avlsrådets beretning ble godkjent med overnevnte merknad. 
 
7. Regnskap 
Revisor Frode Myklebostad redegjorde for regnskapet. 
Det var kommentarer om følgende: 
- Inntekten fra Hovedutstillingen var lavere enn budsjettert, uten at det var noen forklaring på dette. Man kom fram 
til at utgifter til å ta seg av dommerne var høye, da ingen fra Styret bodde i Oslo. Det ble foreslått å opprette en 
utstillingskomitè for akkurat dette. 
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- Det var nedgang i annonseinntektene. Det ble forklart med at det nå er lettere å promotere seg via internett, og 
man ikke trenger bladannonser lengre i samme grad som før.  I tillegg ventet man på et forsinket medlemsblad, 
og det ble av den grunn fra flere oppdrettere ikke bestilt ny annonse.  Dette ble tatt etterretning. 
- Kostnadene for å ha tre utgaver av medlemsbladet i året, i stedet for fire. Man kom fram til at dette ikke var 
aktuelt. 
- Om det må betales moms på håndboka. Dette skulle undersøkes. 
- Andre fordringer: Gjaldt juleannonse i Hundesport, som flere oppdrettere ennå ikke hadde betalt. Dette må    
gjøres annerledes til neste år, slik at privatpersoner slipper å legge ut. 
- Størrelsen på beholdning hos klubbkontaktene: Det må lages nye retningslinjer for dette – sak til neste 
Generalforsamling.  
- Utenlandske medlemmer – mye av pengene forsvinner i transaksjonene mellom bankene. Dette vil NKK med de 
nye lovene måtte ta seg av til neste år.   
 
8. Revisors beretning.  
Revisor Frode Myklebostad kunne fortelle at han og revisor Guri Hellstrøm Pettersen hadde funnet regnskapet 
meget godt satt opp og at det var en grei jobb å gå igjennom. Kasserer fikk ros for dette. Det var kommentar til 
Håndboka og antallet den skulle trykkes opp i for å unngå å sitte på en alt for stor beholdning. Følgende av det er 
å måtte avskrive dem og dermed gå med tap. Regnskapet for 2004 ble deretter godkjent. 
 
9. Ansvarsfrihet for Styret 
Generalforsamlingen godkjente ansvarsfrihet for Styret.  
 
10. 
Forslag 1 fra Mogens Friis Andersen, Danmark, om lovendringer for utenlandske medlemmers rettigheter. 
Forslaget ble forkastet, med henvisning til kommende regulering i det nye lovforslaget fra NKK. 
 
Forslag 2 fra Mogens Friis Andersen, Danmark, om at lovendring ved valg med bare en kandidat skal 
vedkommende bli valgt uten avstemning. Forslaget ble enstemmig forkastet. 
 
Styrets forslag: NKK omstrukturerer lovene med de samarbeidende klubbene. Alle paragrafene ble gjennomgått 
punktvis, og det kom følgende kommentarer og endringer: 
- §2 om sete om verneting. Det ble en del diskusjon om dette punktet, der flere av medlemmene, og også Styret, 
hadde vært i kontakt med både advokater og NKK. Det var spørsmål om dette gjaldt hvor Generalforsamlingen 
skulle avholdes, men med skriftlig svar fra NKKs Ole Arild Fossmo, og korrespondanse med advokater, kom man 
fram til at dette kun gjelder juridiske saker innad i klubben. Slike saker skal oppklares og avgjøres der klubben har 
verneting, altså i Oslo. Generalforsamling skal avholdes der Styret bestemmer. 
-§3 g) skal strykes 
-§5 Fra 01.01.07 må alle som melder seg inn i en hundeklubb samarbeidende med NKK, betale kontingent til 
NKK i tillegg til medlemsavgiften i gjeldende hundeklubb. NKKs samarbeidende klubber har hittil betalt kr. 22,- til 
NKK per hovedmedlem, og i og med at dette faller bort når de nye lovene inntrer, kom det forslag om å senke 
klubbens medlemsavgift fra kr. 260,- til kr. 230,-. Dette ble vedtatt med to stemmer imot. 
-§11 Ved innkalling til Generalforsamling skal det heretter være forslag om fastsettelse av neste års 
medlemskontingent. 
-§13 Det var kommentar til nødvendigheten av to revisorer når man har vararevisor. Etter forespørsel til dagens 
revisor, kom man fram til at det var best å ha to stykker. 
-§17 Ordlyden skal endres fra revisor til revisorer, altså i flertall. 
 
Avtalen med NKK ble deretter enstemmig godkjent av Generalforsamlingen. 
 
11. VALG 
Valgkomitèen var representert ved Hanne Bolgenes og Mary Ann Leksbø. De kommenterte utfordringen det var i 
å jobbe sammen fra hver sin kant av landet. Med telefonmøter og e-mail, var dette slett ikke noe problem, så 
lenge man var fleksibel og villig til å samarbeide. Ellers refererte de til kommentaren de skrev i innkallingen til 
Generalforsamlingen. 
 
Det var totalt 115 stemmer, 58 stemmer behøvdes for å bli valgt. 
 
Styret:      Nei Ja  Resultat 
Formann for 1 år:  Thor Hallgrimsen  64   51  Ikke valgt 
Nestleder for 2 år:  Vidar Jacobsen    7 108  Valgt 
Kasserer for 2 år:  Grete Olavessen   5 110  Valgt 
Varamedlem for 2 år:  Torill Johannessen 20   95  Valgt 
Varamedlem for 2 år: Wigdis Tøndel Aune 24   91  Valgt 
Varamedlem for 1 år:  Irene Mjelde  10 105  Valgt 
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Revisor: 
Revisor for 1 år: Frode Myklebostad   16 99  Valgt 
Revisor for 1 år: Helge Lie    29 86  Valgt 
Varamedlem for 1 år:  Bjørn Lauritzen  56 59  Valgt 
 
Valgkomitè: 
Leder for 1 år:   Bjørg Luther  28 87  Valgt 
Komitèmedlem for 1 år:  Lene Jensen  19 96  Valgt 
Komitèmedlem for 1 år:  Britt Helene Hestetun 17 98  Valgt 
Varamedlem for 1 år:  Mette Andersen  17 98  Valgt 
 
 
Vidar Jacobsen sa på oppfordring ja til å fungere som Leder frem til neste Generalforsamling. 
 
Dette ble enstemmig godkjent av Generalforsamlingen  
 
 
Generalforsamlingen ble avsluttet ca. kl. 21.00. Deretter ble det utdeling av årspremier for 2005. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


